
Verslag van het gesprek tussen een afvaardiging van de leden van de 
werkgroep financiële verantwoording (de evaluatiecommissie) en BDO 
accountants. 

Aanwezig: Jan Mülder, Wout van den Brink, Albert Kramer, Max de Kloe (griffier), Bert de 
Brouwer (ambtelijke ondersteuning), Gerrit Woltjer (ambtelijke ondersteuning), Arjan 
Verwoert (BDO), Jim van der Borg (BDO), 

Dhr. Mülder opent namens de evaluatiecommissie en heet iedereen welkom.  

BDO spreekt zijn dank uit voor het vertrouwen afgelopen jaren. 2017 was het eerste 
controlejaar voor BDO in Leusden. De controle over 2017 is in het voorjaar van 2018 
uitgevoerd. Daarmee komt de evaluatie nadat de accountant één jaar heeft kunnen 
controleren. De organisatie heeft alle openheid gegeven die de accountant nodig was. De 
enige belemmering die zij ervoeren was de late beschikbaarheid van de informatie uit 
Amersfoort. Dit vertraagt de toezichtfunctie van de raad en de efficiency voor BDO. De 
vertraagde informatie is niet zozeer een gebrek aan bereidwilligheid bij andere partijen maar 
bij de samenwerking zijn veel partijen betrokken. Iedereen wacht op elkaar voordat ze verder 
kunnen. Komend jaar zal dit proces iets versnellen omdat dit het tweede controlejaar van 
BDO bij de gemeente is. De extra controles die gedaan worden in het eerste jaar bij een klant 
zijn nu niet nodig.  BDO vult aan dat de gemeente Leusden ook een goede werksfeer levert 
voor de medewerkers van BDO. De vragen worden netjes beantwoord. Dat is voor BDO een 
plus. 

Dhr. Mülder vraagt of de raad optimaal gebruik maakt van de kennis en kunde bij BDO. Er is 
veel waardering voor de lessen aan de raad, kan dit mogelijk op andere wijze nogmaals  vorm 
krijgen? Dhr. Verwoert geeft aan dat een uitleg over de managementletter voor dit doel een 
goed thema kan zijn. Daarnaast heeft hij bij een andere gemeente ook in het najaar een 
toelichting gegeven over de begroting waarbij ook de provincie aanwezig was om te vertellen 
waar zij naar kijken.  . 

Dhr. Van den Brink vraagt de accountant een concept op te stellen met twee ideeën waaruit 
een keuze gemaakt kan worden. Verder geeft dhr. Van der Brink aan dat de 
evaluatiecommissie zeer tevreden is over de rapportages tot nu toe. Deze waren overzichtelijk 
en duidelijk.  Dhr. Verwoert zegt toe met een voorstel te komen voor twee thema’s. 

Dhr. Mülder stelt voor om kort na de gesprekken over de managementletter en de jaarstukken 
feedback te geven aan de accountant over het product “rapportages”.  

Dhr. Kramer stelt een vraag over extra facturering. Dhr. Verwoert geeft aan dat er vorig jaar 
sprake was van een flinke overbesteding die niet volledig is gefactureerd. Ze willen die 
overbesteding komend jaar terugbrengen en hebben hier een positieve verwachting over. Wel 
zien ze dat de regelgeving ieder jaar uitgebreider wordt.  

De evaluatiecommissie geeft aan dat ze een positief advies uitbrengen om de dienstverlening 
met twee jaar te verlengen. Het college zal een raadsvoorstel inbrengen in de raad, die voor 
raadsbespreking ook in de werkgroep financiële verantwoording besproken zal worden.  




